

REQUEST FOR PROPOSAL ED&T 01-23

**CITY OF MIRAMICHI
FOR PROPERTY LOCATED
ON LOT 91-17, HARRIS St, PID #
40362089**

The City of Miramichi will be accepting Request for Proposals for the property located on Harris St, more particularly identified by New Brunswick PID # 40362089. The property has been declared surplus by the City of Miramichi.

The purpose of this Request for Proposals is to identify potential development opportunities for the property that are mutually beneficial to the developer and the municipality.

The request for proposal documents may be obtained from the City of Miramichi Department of Economic Development & Tourism, 2nd floor City Hall, 141 Henry Street, Miramichi NB, 506-623-5383.

Request for Proposals are to be submitted in a sealed envelope clearly marked **"Request for Proposal PID# 40362089 Harris St.** and delivered to the Department of Economic Development & Tourism, 2nd Floor City Hall, 141 Henry Street, Miramichi, New Brunswick, E1V 2N5 prior to 4:00 p.m. on August 24, 2023.

THE HIGHEST OR ANY SUBMISSION NOT NECESSARILY ACCEPTED.

Paul R. McGraw
Economic Development Officer

APPEL D'OFFRES ED&T 01-23

**VILLE DE MIRAMICHI
PROPRIÉTÉ SITUÉE SUR LOT 91-17 RUE
HARRIS, NID 40362089**

La Ville de Miramichi lance une demande de propositions pour le terrain situé sur la rue Harris et qui porte le numéro d'identification (NID) 40362089 du Nouveau-Brunswick. Le bien a été déclaré excédentaire par la Ville de Miramichi.

La raison de cet appel d'offres est afin d'identifier les occasions de développement possibles pour cette propriété qui seront mutuellement bénéfiques au promoteur et à la municipalité.

La demande de soumissions est disponible au département du développement et tourisme de la Ville de Miramichi, au 2^e étage de l'hôtel de ville, au 141, rue Henry, Miramichi (N.-B.), 506-623-5383.

Les soumissions seront soumises dans une enveloppe cachetée clairement marquée « **Appel d'offres NID 40362089 rue Harris** » et seront déposées dans la boîte de soumission se trouvant au bureau de l'agent du développement économique, à l'hôtel de ville, 2^e étage, Place Miramichi, au 141, rue Henry, Miramichi, N.-B. E1V 2N5, avant 16 :00 h, le 24 août 2023.

LA SOUMISSION COMPORTANT LE PRIX LE PLUS BAS OU TOUTE AUTRE SOUMISSION NE SERA NÉCESSAIREMENT ACCEPTÉE.

Paul R. McGraw
Agent du Développement Économique